



ISO 3166 NEWSLETTER

Date 1992-06-15 No. III-29

Issued occasionally by the secretariat of the Maintenance Agency for ISO 3166, Codes for the representation of names of countries.¹⁾ NEWSLETTERS always refer to the latest edition of ISO 3166 (as expressed by the Roman numerals component of the NEWSLETTER number), and start counting with "1" each time a new edition of ISO 3166 has been published. The present NEWSLETTER refers to the 3rd edition, ISO 3166:1988. *X shown above*

The Maintenance Agency has agreed on the following changes to the 1988 version of ISO 3166 "Codes for the representation of names of countries":

Version française au verso

Page	Col.	Title	Present entry	New entry
14	1	Entity Short name	---	RUSSIAN FEDERATION ¹⁾
14	1	Entity Official name	---	--- ¹⁾
14	2	Alpha-2 code	---	RU
14	3	Alpha-3 code	---	RUS
14	4	Numeric code	---	643
14	5	Remarks	---	Previously covered by the entry SU 810 SUN
33	2	Index of Alpha-2 code	---	((Between RO and RW:)) RU Russian Federation
42	2	Index of Alpha-3 code	---	((Between ROM and RWA:)) RUS Russian Federation
49	2	Index of numeric code	---	((Between 642 and 646:)) 643 Russian Federation
51		Annex A	---	R -- U 643
Other remarks				

¹⁾ In accordance with Terminology Bulletin "Names of Countries and Adjectives of Nationality", issued by the United Nations Secretariat, and "Country Nomenclature for Statistical Use", issued by the Statistical Office of the United Nations.

²⁾ Code elements - pertaining to ISO 3166-1988 - that have been stopped being used (because they have been changed or the entry has been deleted) are indicated in parentheses. They are now part of the "List of reserved code elements" (see ISO 3166 text part, cl. 6.4) and are not re-allocated during a period of at least 5 years after the change.



ISO 3166 INFO-SERVICES

Date 1992-06-15 n° III-29

Publié occasionnellement par le secrétariat de l'agence de mise à jour de l'ISO 3166, Codes pour la représentation des noms de pays.¹⁾ Les INFO-SERVICES se réfèrent toujours à la dernière édition de l'ISO 3166 (comme indiqué par la partie en chiffres romains dans le numéro de l'INFO-SERVICE) et recommencent à «1» après la publication d'une nouvelle édition. Le présent INFO-SERVICE se réfère à la 3^e édition, ISO 3166 : 1988. **ci-dessus*

L'Agence de mise à jour a donné son accord aux changements suivants à apporter à la version 1988 de l'ISO 3166 «Codes pour la représentation des noms de pays»: *English version overleaf*

Page	Col.	Titre	Désignation actuelle	Nouvelle désignation
27	1	Entité Nom usuel	---	RUSSIE, FÉDÉRATION DE
27	1	Entité Nom officiel	---	Fédération de Russie ¹⁾
27	2	Code alpha-2	---	RU
27	3	Code alpha-3	---	RUS
27	4	Code numérique	---	643
27	5	Remarques	---	Anciennement partie de l'entrée SU 810 SUN
33	2	Index du code alpha-2	---	((Entre RO et RW:)) RU Russie, Fédération de
42	2	Index du code alpha-3	---	((Entre ROM et RWA:)) RUS Russie, Fédération de
49	2	Index du code numérique	---	((Entre 642 et 646:)) 643 Russie, Fédération de
51		Annexe A	---	R -- U 643
<i>Autres remarques</i>				

¹⁾ Conformément au Bulletin de terminologie «Noms de pays et adjectifs de nationalité», publié par le Secrétariat des Nations Unies, et à la «Nomenclature des pays pour les besoins statistiques», publiée par l'Office statistique des Nations Unies.

²⁾ Les codes attribués antérieurement ont été réservés conformément aux principes établis pour la maintenance des codes; par conséquent, ils ne seront pas réattribués pendant une période transitoire, suivant la modification, bien que les codes en question continueront d'apparaître, entre parenthèses, dans les futures éditions de l'ISO 3166 **au même*